
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 
L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 17/15 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 16. 12. 2015, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 
  
  
Prisotni: K. Ernestl, C. Filipič, M. Gams, Z. Jernejc, G. Kramberger, J. Pungerčar, T. Ručigaj, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga,  
A. Fekonja, M. Koželj, T. Martun, R. Pergarec, G. Tavčar. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 2. 12. 2015. 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik predhodne seje. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)         Ponovno smo razpravljali o našem predlogu za dopolnitev pravilnika o izvolitvah v višji znanstveni 
naziv, s katerim bi lahko ustrezno rešili problematiko neizvolitev v predvidenem 6-mesečnem roku. Na seji 
Znanstvenega sveta (ZS) IJS, ki je potekala 19. 11. 2015,  so naš predlog, ki smo jim ga poslali, pregledali in 
predlagali, naj SVIZ/IJS pridobi pravno mnenje, kar bomo tudi storili. 
  
Sklep:   Na pravno službo SVIZ Slovenije bomo naslovili vprašanje, ali je napredovanje stvar upravnega 
postopka ali ne. 
  
b)        Na omenjeni seji ZS so tudi razpravljali o spremembah Pravilnika o častnih nazivih, priznanjih in 
nagradah IJS, na katerega je SVIZ/IJS podal negativno mnenje z obrazložitvijo. Prisotni na seji ZS ne vidijo, 
da bi bilo s spremembami pravilnika eno ali drugo raziskovalno področje v večji prednosti, kar nas skrbi. 

  
c)         J. Pungerčar je član pogajalske skupine SVIZ za plače v raziskovalni dejavnosti javnega sektorja. 
Sindikati se zavzemajo za dvig nekaterih delovnih mest v plačnih skupinah D, H in J, ki v preteklosti niso 
bila pravilno ovrednotena ali so bila prezrta. Povedal je še, da je predlog že oblikovan, pred podpisom pa 
se bodo o njem še pogajali s pristojnim ministrstvom. 
  
č)         V nadaljevanju smo razpravljali o letošnjih jesenskih dosežkih sindikata SVIZ in ostalih sindikatov z 
vlado. Nekateri člani s pogajalskimi dosežki sindikata niso zadovoljni in menijo, da bi lahko dosegli več. 
Vendar je problem financiranja s strani države velik, saj denarja, ki bi ga lahko finančno ministrstvo 
prerazporejalo po področjih,  enostavno ni dovolj za vse potrebe. 
  
  
 

 
  
3)         Razno 



  
a)         Na zadovoljstvo staršev in naših malčkov sta prireditev in obdarovanje otrok uspešno potekala v 
soboto, 12. 12. 2015, v Peterlinovem paviljonu. 
  
b)        Decembrski enodnevni božični izlet v Trst in Sesljan bo v soboto, 19. 12. 2015. 
  
c)         M. Štraus je povedala, da smo zaveze, ki smo jih sprejeli v planu, načrtovanem za leto 2015, izpolnili. 
Število članov sindikata pa ostaja na enaki ravni kot leto poprej. 
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.30. 
  
Sejo je vodil J. Pungerčar.                                                                          Zapisnik pripravila:          Metka 
Štraus                                                                                                                                  Zapisnik 
pregledal:         Jože Pungerčar 
  
Ljubljana, 4. 1. 2016 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 

- predsedniku ZS IJS                                      
- članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                               - direktorju IJS 
  
  
 


